

Title (en)

Arrangement for stockage and presentation of watch straps.

Title (de)

Anordnung zur Aufbewahrung und Präsentation von Uhrbändern.

Title (fr)

Arrangement pour le stockage et la présentation de bracelets de montres.

Publication

EP 0609199 A1 19940803 (DE)

Application

EP 94890021 A 19940125

Priority

AT 13893 A 19930127

Abstract (en)

Receiving block (2) has at least one groove-like holding element (3) for a fastening unit (5) which is arranged detachably therein and holds the watchstrap (1) in the region of its end (4). The receiving block for its part is assigned at least one fastening element (8) for detachable fixture with respect to a receiving unit (9) for a plurality of receiving blocks (2) of the same type, thereby facilitating and improving the stockage and presentation of the watchstraps (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Aufnahmefeld (2) weist zumindest eine nutartige Halteeinheit (3) für eine darin lösbar angeordnete, das Uhrband (1) im Bereich von dessen Ende (4) haltende Befestigungseinheit (5) auf. Dem Aufnahmefeld ist seinerseits zumindest ein Befestigungselement (8) zur lösbarer Festlegung gegenüber einer Aufnahmeeinheit (9) für mehrere, gleichartige Aufnahmefelder (2) zugeordnet, was die Aufbewahrung und Präsentation der Uhrbänder (1) erleichtert und verbessert. <IMAGE>

IPC 1-7

A47F 7/02

IPC 8 full level

A47F 7/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 7/022 (2013.01)

Citation (search report)

[XA] US 4094409 A 19780613 - SPRANGER DOUGLAS M, et al

Designated contracting state (EPC)

DE DK FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0609199 A1 19940803; AT 404120 B 19980825; AT A13893 A 19980115

DOCDB simple family (application)

EP 94890021 A 19940125; AT 13893 A 19930127